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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen hatástanulmány alapján növelnék az 
autóforgalmat Debrecen belvárosában?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Szeptember  17-én  jelentette  be  Debrecen  kormánypárti  polgármestere,  hogy  szeptember  20-án
megkezdődik  a  városban  az  Egyetem  sugárút,  valamint  a  Bethlen  utca  felújítása  és  kétszer
kétsávossá  történő  átépítése.  A  beruházás  tovább  növeli  a  belváros  esetében  az  átmenő
autóforgalmat,  ezáltal  pedig  jelentős  zaj-  és  légszennyezéssel,  a  Bethlen  utca  esetében  pedig
jelentős zöldterület csökkenéssel jár együtt.

Helyi  civilek  és  pártok  is  felemelték  a  hangjukat  a  projekt  megvalósítása  ellen,  Debrecen
kormánypárti  városvezetése  azonban  figyelmen  kívül  hagyja  a  lakosság  tiltakozását  ebben  az
ügyben.

Az alábbi kérdésekkel fordulok Miniszter Úrhoz:

• Pontosan milyen hatástanulmány támasztja alá a debreceni Egyetem sugárút, valamint a 
Bethlen utca kétszer kétsávossá bővítésének szükségességét?

• Miniszter úr szerint elfogadható az, hogy Debrecen kormánypárti polgármestere az 
autóforgalom további növekedését, ezáltal pedig a zaj- és légszennyezettség növelést segíti 
elő a fent említett projekt megvalósításával?

Várom válaszát, üdvözlettel,

Keresztes László Lóránt

 


